

Title (en)
Public toilet cabin.

Title (de)
Öffentliche WC-Kabine.

Title (fr)
Cabine de toilettes publiques perfectionnée.

Publication
EP 0235008 A2 19870902 (FR)

Application
EP 87400231 A 19870202

Priority
• FR 8601385 A 19860131
• FR 8616275 A 19861121

Abstract (en)
This cabin comprises a paving slab (1), partitions forming walls (2), a roof (3), a door, a seat (5) and a technical partition (6) defining a technical section and a section intended for the users. This cabin is characterised in that the seat consists of a squatting seat (5) combined with a flap-type seat (9) fixed to the said technical partition (6), at a certain height above the squatting seat, and mounted so as to be manually movable between an active position in which the said flap-seat (9) extends approximately horizontally above the squatting seat and a retracted position. Advantageously, means are provided for holding the said flap-type seat (9) in the active and retracted positions. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette cabine comporte une dalle (1), des parois formant murs (2), un toit (3), une porte, un siège (5) et une paroi technique (6) définissant un local technique et un local destiné aux utilisateurs. Cette cabine est caractérisée en ce que le siège est constitué par un siège à la turque (5) combiné à un abattant (9) fixé sur ladite paroi technique (6), à une certaine hauteur au-dessus du siège à la turque, et monté déplaçable manuellement entre une position active dans laquelle ledit abattant (9) s'étend à peu près horizontalement au-dessus du siège à la turque et une position escamotée. Avantageusement, il est prévu des moyens de maintien dudit abattant (9) en positions active et escamotée.

IPC 1-7
E04H 1/12; A47K 4/00

IPC 8 full level
A47K 4/00 (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 4/00 (2013.01); **E04H 1/1216** (2013.01)

Cited by
JPH0279879U; US5647074A; FR2671961A1; JPH0279878U; US5398352A

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0235008 A2 19870902; EP 0235008 A3 19871028; FR 2606989 A2 19880527; FR 2606989 B1 19910531

DOCDB simple family (application)
EP 87400231 A 19870202; FR 8616275 A 19861121